
  12/2023
prosinec

ź Kalendář akcí

ź Odešla paní Irena Faitová 

ź Slovo starosty

ź Informace ze ZŠ a MŠ

ź Vánoční posezení seniorů

ź Vánoční bohoslužba 

ź Obecní bál

ź Poděkování

Obsah

 všichni netrpělivě čekáme na 
nejoblíbenější svátky roku. Na 
druhou stranu je toto období 
hektické a ani na obci tomu není 
j inak. U kostela sv. Jiří byla 
dokončena oprava vstupního 
schodiště, zhotovitelem oprav byl 
pan Milan Směšný. Oprava stála 
462 220,- Kč, částkou 300 000,- 
opravu podpořil Plzeňský kraj. 
Práce na stavbě nové mateřské 
škole pokračují nejen uvnitř, ale i 
v okolí. Byla dokončena 1. část 
zděného plotu u ZŠ. Další část 
bude dokončena po výstavbě 
vstupu k MŠ. V místě, kde budou 
parkovací místa a chodník, byl 
položen hlavní řad vodovodu a 
přípojky k několika nemovitostem. 

Vážení spoluobčané,

U hřbitova došlo k pokácení jedle, 
která byla v minulosti nevhodně 
vysazena a dle posudku arboristy 
byla neperspektivní. V parku před 
hřbitovem budou vysázeny 3 nové 
lípy. Pro příští rok plánujeme 
vykácení nevhodně vysazených 
jehličnatých stromů za hřbitovem. 
I zde proběhne náhradní výsadba 
původních odrůd ovocných stromů. 
Další výsadba nejen ovocných 
stromů by měla proběhnout na 
polní cestě v hájích, kde bude 
z dotačního titulu financována 
výsadba 90 stromů. Na této akci se 
bude podílet obec Hradec a  
Honební společenstvo Hradec, 
Lisov, Střelice. Vznikne tak další 
zajímavá vycházková trasa v okolí 

naší krásné obce. 

 Přeji všem krásné Vánoce 
prožité s rodinou a blízkými, do 
Nového roku hodně zdraví, štěstí 
a důvodů k úsměvu.

Pavel Hlaváč

 Začátkem prosince některé 
více, jiné méně potěšila bohatá 
s n ě h o v á  n a d í l k a .  D í k y 
zaměs tnancům obce  j sme 
sněhovou kalamitu zvládli dobře, 
s úklidem sněhu pomohl i pan 
Martin Urban. Zde bych rád znovu 
apeloval na všechny řidiče,  aby 
své automobily zaparkované 
u obecních komunikací parkovali 
tak, aby nebráni l i  průjezdu 
úklidové techniky.  Na namrzlé a 
zasněžené komunikaci je pro 
nákladní vůz s radlicí  velmi 
důležitá dostatečná vzdálenost. 
V obytné zóně za MŠ někteří 
majitelé aut dokonce parkují na 
zúžené místní komunikaci a ne na 
v y h r a z e n ý c h  p a r k o v a c í c h 
místech.
 První adventní neděli jsme 
společně rozsví t i l i  vánoční 
stromeček v parku u OÚ. Děti měli 
možnost vhodit do speciální 
poštovní schránky své dopisy pro 
Ježíška. Této akce se nás letos 
zúčastnilo velké množství, o čemž 
svědčí i litry vypitého svařeného 
vína a prodaných klobás. Děkuji 
kulturní komisi, zastupitelům a 
dalším spoluobčanům, kteří 
pomohli s přípravami této tradičně 
krásné akce. 

Slovo starosty

ź   6. 1. Burdová Hana

ź 12. 1. Štáhlová Štěpánka

ź 20. 1. Kovářová Marie

ź 28. 1. Smolíková Růžena

Blahopřejeme

ź N a  O Ú  j e  m o ž n é  s i 
vyzvednout stolní kalendář na 
rok 2024, které obec připravila 
jako vánoční dárek pro Vás, 
občany.

ź Na splatnost poplatku za 
popelnice do konce roku 2023.

ź S t a r o s t a  o b c e  s v o l á v á 
veřejné jednání zastupitelstva 
obce, které se koná  dne 
18. 12. 2023 od 17:00 hod. v KD. 
Občerstvení zajištěno!

Upozornění

Kalendář kulturních akcí v Hradci

ź výdělek z prodeje svařáku a 
klobás byl 7 759,- Kč a bude 
předán ZŠ a MŠ Hradec?

Víte, že...

 · 17. 2.  Masopust

Prosinec 2023

 · 24. 12.  Vánoční bohoslužba s předáním betlémského světla
 · 21. 12.  Vánoční posezení seniorů

Únor 2024

 · 16. 12.  25. adventní koncert „Vánoce s kytarou”

 · 20. 1.  Obecní bál

 · 10. 2.  Dětský maškarní bál

 · 24. 2.  Hasičský bál  

Leden 2024



 Dne 13. 11. 2023 zemřela náhle paní Irena Faitová ve věku nedožitých 
79 let.

 Po roce 1990 obnovila oslavy Dne matek, které trvají dodnes. Pod jejím 
vedením se uskutečnilo mnoho zájezdů nejen pro starší občany např. 
oblíbené zájezdy na Svatou Horu, do bazénu na Přimdu a další. Paní Irena 
Faitová byla věřící a její zásluhou se začaly pořádat adventní koncerty. 

Příjmy z těchto koncertů byly vždy použity na opravy kostela (nyní v těchto koncertech pokračuje 
KS Ezop). Z proměny kostela a obnovení sochy sv. Jiří měla obrovskou radost, na obojím se také sama 
finančně podílela.

 Byla pro mě čest s paní Faitovou spolupracovat!      

 Paní Irena Faitová byla víc jak 20 let dlouholetou členkou zastupitelstva 
obce. Při komunálních volbách patřila mezi ty, kteří měli největší počet hlasů. 
Ve své funkci zastupitele obce působila v řadě komisí – SPOZ a sociální 
komisi. Svoji činnost zaměřila na zřízení služeb pro občany jako např. 
pedikúra, mandl, masáže, kosmetika a jiné. Lidé se na ní obraceli vždy se 
svými problémy, které se snažila vždy se starostou obce řešit a to ku 
prospěchu občanů. Nebyl jí lhostejný žádný problém, který se v obci naskytl 
a vždy se ho snažila aktivně řešit.

 Paní Faitová toho stihla za celý svůj život daleko více, než je uvedeno. Byla aktivní 
členka Červeného kříže, Českého svazu žen a do konce svého života byla členkou Sboru 
dobrovolných hasičů. Její jméno se nesmazatelně zapsalo do historie obce za její celoživotní 
činnost a péči o občany a blaho obce.

starosta obce

 Největší její zásluhou, kterou nám mohou závidět i větší města, je založení Klubu 
seniorů v Hradci. Klub skvěle vedla 15 let. Pro seniory vždy připravovala společná setkání, 
výlety, vycházky do přírody, přednášky a další aktivity.

 Právem si zasloužila udělení ceny za dlouholetou obětavou práci v sociální 
oblasti a vedení Klubu seniorů v Hradci na letošním III. setkání rodáků.

     P. Hlaváč

  Odešla paní Irena Faitová

Poděkování za opravu kapličky



Informace ze ZŠ a MŠ Hradec 

 Děkujeme manželům Hulovým za sponzorský finanční dar pro děti z mateřské školy ve výši 
15 000,- Kč. Využili jsme ho částečně na nákup hraček a vzdělávacích pomůcek, zbývající část bude 
použita na nákup relaxačních podložek do nové mateřské školy.

 Ve středu 6. 12. nás ve školce navštívil dlouho očekávaný Mikuláš s andělem, za které se převlékly 
naše ochotné maminky.  Dět i  je  potěši ly  písničkami a za odměnu dosta ly  bal íčky 
s překvapením.

 Přejeme všem občanům krásné Vánoce plné radosti, pohody a splněných přání, do nového roku 
hodně zdraví, štěstí a úspěchů.

Za MŠ Květa Martínková

 Po sečtení hlasů byla s počtem 13 hlasů zvolena paní Petra Peckertová, která tímto nahradila ve 
funkci paní A. Procházkovou. Paní Anně Procházkové bychom touto cestou chtěli poděkovat za krásných 
pět let vzájemné spolupráce.

Příspěvek z MŠ

Za ZŠ Mgr. Alena Ben Abid

 Dne 20. 11. se konaly v ZŠ Hradec volby do školské rady. Tentokrát šlo o mimořádnou volbu 
zástupce ze strany rodičů. Za zákonné zástupce byly nominovány: Ing. Marcela Dvořáková, Petra 
Peckertová, Markéta Römanová, Lenka Strankmüllerová a Lenka Žáková. Celkem hlasovalo 28 rodičů.

Volby do školské rady

 Poděkování patří také paní Věře Javorské za zprostředkování velkého množství drobných dárků 
od sponzorů. Využijeme je i během roku, nejen na Mikuláše.

 Dne 29. 11. se již druhým rokem konaly tvůrčí 
dílny pro rodiče a děti. Několik rodičů se se svými 
dětmi a pedagogickými zaměstnanci zapojili do 
vyrábění vánočních věnců, svícnů a ozdob, které se 
jako tradičně prodávaly na 1. adventní neděli dne 
3. 12. 2023 během slavnostního rozsvěcování 
hradeckého vánočního stromu. 

Umělci po škole

 Vánoční jarmark se opět vydařil, a to nejen 
kvůli opravdu bohaté sněhové nadílce, ale také díky 
všem, kteří si u nás něco zakoupili. Do naší kasičky 
jsme si tak mohli připsat 14 211,- Kč. Děkujeme všem!

Tvůrčí dílny s rodiči v ZŠ a vánoční jarmark

 Od 6.12. 2023 se žáci 3.-5. ročníku zapojili do projektu „Umělci po škole” organizovaného 
platformou „Máš umělecké střevo”? Do hodiny výtvarné výchovy k nám přišla o svém povolání vyprávět 
paní Štěpánka Bláhovcová, která o sobě říká: „Jsem grafická designerka, ilustrátorka, ve své tvorbě se 
věnuji širokému spektru od grafického designu přes knižní ilustraci až po volné umění. Jsem „conceptual 
grafic designer“ v týmu marketingové agentury Circle Line. 
 Projekt na téma Hranice bude probíhat do května 2024, kdy proběhne v plzeňském Moving Station 
vernisáž žákovských prací. Dnes se žáci seznámili s prací grafického designera. Pod taktovkou Štěpánky 
Bláhovcové si vytvořili mapu a svoje hranice. Umělkyně byla nadšena nejen žákovskými výtvory, ale i naší 
malou školou a její atmosférou. 
 Paní Bláhovcová je koordinátorkou celého projektu a na základě dnešní seznamovací 
dvouhodinovky vybere pro naši školu umělce, který nás bude projektem provázet až do závěrečné 
vernisáže.

 Platforma Máš umělecké střevo? (MUS) nabízí na základních a středních školách možnost 
uvažovat jinak o předmětu, který se označuje jako „výtvarná výchova“. Věří, že jeho význam je pro 
kreativní vývoj dětí daleko větší, než je mu dnes přisuzován. 

 Umělci po škole (UPŠ) je vzdělávací projekt platformy MUS zaměřený na rozvíjení kreativity ve 
výuce dětí na základních školách. Jejich snahou je zapojování umělců a umělkyň do výuky výtvarné 
výchovy (i jiných předmětů) a také dlouhodobá spolupráce s jednotlivými vyučujícími. Projekt UPŠ pracuje 
s aktuálními tématy, která u žáků rozvíjí uvažování o tom, co je právě zajímá, o místě, kde žijí nebo s 
obecnějšími kulturně – společenskými náměty.

 Těšíme se na naší několikaměsíční spolupráci!



K tanci a poslechu hraje 
skupina Éter.

Vánoční posezení 

se koná dne 21. 12. 2023 
od 14:00 hod. v KD

se seniory 

  6/2020

Pozvánky

VÁNOČNÍ BOHOSLUŽBA

24. 12. 2023 od 15:00 hod. 

BETLÉMSKÉHO SVĚTLA 

Betlémské světlo se bude 
rozdávat až po bohoslužbě. 

*

s předáním

  


	Stránka 1
	Stránka 2
	Stránka 3
	Stránka 4

